
Beste raads- en commissieleden,

We willen nog even wat zaken neer leggen bij de raad ivm debat mbt tot het 
voorbereidingskrediet van aanstaande woensdag:

Met het huidige budget kan het buurthuis terug komen met de oude 
voorzieningen die hun behoefte hebben bewezen in de buurt. (zie verderop 
meer uitleg) Daarnaast kan er krap een school worden gebouwd en een basis 
kinderopvang. Van een bruisende gezamenlijke voorziening is met het huidige 
budget geen sprake. Helemaal niet met de stijging van de bouwkosten ten 
opzichte van september 2018. Laten we het huidige plan qua budget niet 
groter maken dan het is. Er is nu alleen een magere minimale voorziening 
haalbaar met dit budget.

Daarnaast zijn er meerdere malen een aantal aanvullende wensen door de 
buurt en door Versa ingebracht de afgelopen 3 jaar. Graag zouden we graag 
zien dat aan deze behoefte gehoor word gegeven. We snappen dat het lastig is 
om op dit moment daar nu budgetten en dus vierkante meters aan te hangen 
en toe te kennen maar we willen graag dat u daar als raad naar kijkt.

We zouden de raad dus willen vragen ook het debat te voeren over de 
gewenste functies vanuit de buurt en of zij die ook zien en willen ondersteunen 
en beamen. 

We zouden dan graag zien dat er een aantal scenario's worden uitgewerkt. De 
krappe en beperkte versie zoals die nu word voorgesteld als ook een 
uitgebreidere versie met zicht op de extra kosten ten opzichte van de 
voorziening. Waarbij dan in een later stadium duidelijke keuzes kunnen worden 
gemaakt door de raad. 

Ook vinden we het belangrijk dat niet iedereen alleen maar naar de architect 
kijkt en vinden dat hij alle problemen en te korten moet oplossen.

Met het huidige budget kun je de oude lelie terug bouwen en de daarbij 
behorende voorzieningen. We willen hieraan niet tornen.
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A-Buurtpost wil oude ruimtes terug zoals die in de lelie waren (430m2 NVO is 
560m2 BVO), 

- Grote zaal, deelbaar en met podium (240 m2)

- Huiskamer (60m2)

- Keuken (10m2)



- Kantoor (15m2)

- Vergaderruimte (30m2)

- Activiteitenruimte incl. opslag (75m2)

 

B- Daarnaast willen we dat deze basisvoorziening van het oude buurthuis 
word aangevuld met de nieuwe gewenste functies vanuit de buurt met de 
daarbij behorende ruimtes (rond de 250m2). 

We gaan geen oude ruimtes vervangen door nieuwe want de oude ruimtes 
hebben hun dienst gewoon in de afgelopen 80 jaar bewezen en hebben we ook 
nodig.

- Jongerenruimte (90m2)

- Grote buurtkeuken (80m2)

- Wijk Informatie punt (45m2)

- Atelier activiteitenruimte (45m2)

ALS EXTRA KERS OP DE TAART

Zouden we dolgraag een gymzaal/sportvoorziening hebben in de wijk. Dit zou 
een enorme meerwaarde hebben voor de school, BINK, Versa, de jongeren en 
zeker ook voor de buurt. Dat zou dan ongeveer 250m2 extra zijn (waarvan er 
op dit moment 20%-30% landelijke overheidssubsidie te krijgen is) Graag horen 
we van de raad of ook zij het belangrijk vinden dat er een goede openbare 
sportvoorziening komt in Hilversum Zuid.

Ik hoop dat jullie gehoor willen geven aan onze vraag en zich hard willen 
maken dat deze extra behoeftes een plek krijgen in deze toekomstige 
buurtvoorziening.

Groetjes Jacqueline van Oostveen en Yvonne ter Huizen namen Stichting 
BUURTPOST ZUID de Lelie.


